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zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 
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 Z á p i s n i c a 

 

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 26. 2. 2004 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-pracovník 

OcÚ Nesvady, Nagy I. – pracovník OcÚ, Mátyus J. - riaditeľ VPS, Ing. Vrábel K. – vedúci ŠH, 

Ďurika T.-náčelník OP a pozvaní hostia.  

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a oboznámil  

ich s programom jednania 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

P. starosta – navrhol  do bodu  Rôzne  doplniť ústnu informáciu starostu obce o financovaní 

školstva a opatrovateľskej služby. 

Nakoľko poslanci nemali k programu jednania iné pripomienky a návrhy, p. starosta dal 

hlasovať o doplnenom programe jednania OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil p. Mgr. Holkovú G. a  Gál T.  

Do návrhovej komisie boli zvolení: Németh J., Dudák F. a Ing. Miškovič J. 

P. starosta konštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Správa o čerpaní rozpočtu obce k 31. 1. 2004 

3. Správa o výsledku hospodárenia a činnosti škôl, školských a predškolských zariadení 

za rok 2003. 

4. Transféry a dotácie z rozpočtu obce pre miestne spoločenské organizácie a združenia  

v roku 2004 a správa hlavnej kontrolórky o použití poskytnutých dotácií pre športové 

kluby v roku 2003. 

5. Rôzne: 

- Őszi Gabriel – žiadosť o odpredaj nehnuteľnosti 

- Barkóczi Michal – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- Rozpočet na dovybavenie ŠH a riešenie pracovných síl 

- Rozpočet na údržbu nebytových priestorov na prízemí domu služieb 

- Návrh na zakúpenie kopírovacieho stroja 

- Informácia o akciách obce na ktoré sa môžu žiadať finančné prostriedky z fondov 

                     EÚ a ŠFRV 

- Podmienky volebnej kampane v miestnom rozhlase a NTV  z príležitosti konania  

  prezidentských volieb a referenda 

        -Ústna informácia starostu obce o financovaní školstva a opatrovateľskej služby. 

       6.  Rozprava a interpelácia poslancov  



       7.  Návrh uznesenia 

       8.  Záver 

J e d n a n i e : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

- priložená k zápisnici. 

P. prednosta predniesol kontrolu plnenia unesení a úloh. 

- na marcové OZ predložiť kompletný materiál o boji proti kriminalite a drogovej      

  závislosti 

 P. starosta – ku kúpnej zmluve p. Žaluda – OZ má právo odstúpiť od KZ resp.     

                                súhlasiťs predĺžením termínu platby do 30. 3. 2004. 

           Žiadal poslancov, aby sa vyjadrili, či sa zvolí 3-člennú komisia na  

                                 usporiadenie výmeny pozemkov s obcou Imeľ. 

P. prednosta – upozornil občanov, že od budúceho týždňa nebudú vyprázdnené tie kuka-nádoby,  

                        na ktorých nebude nálepka pre rok 2004. 

Haris Z. – komisia poľnohospodárstva – doporučuje  držať sa prijatého stanoviska. 

                             Keď zvoliť komisiu, tak doporučil 4-člennú komisiu a to v zložení: 

                             Haris Z., Šuba O.,  Becse O., Miškovič J. 

Ing. Miškovič – treba pokračovať v jednaní v takom zložení ako doteraz. 

                    Uzn. č. XI. – na marcové zasadn. predložiť materiál už na schválenie – drogy. 

                    Počas jarných prázdnin – voľný čas detí a mládeže, len CVČ má programy, školy 

                    nie.  

Becse O. – frakcia SMK na predaj osobného auta Daewoo – doporučuje ešte raz vyhlásiť dražbu  

                  do 5.3. za výkričnú cenu 80 tis. Sk, nakoľko v 1. kole nebol záujemca. 

Ing. Miškovič – navrhol v prípade Ing. Žaluda súhlasiť s predĺžením termínu platby do 30.3. –  

                          je to aj záujem obce. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie – bod I.B – všetci za 

                               C- všetci za 

         D – všeci za. 

 

2. Správa o čerpaní rozpočtu obce k 31. 1. 2004 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – ospravedlnil sa za neskoré doručenie materiálu z dôvodu zosúladenia programu 

           a novej rozpočtovej skladby. 

P. prednosta – u energií sa prejavil negatívny výsledok, nakoľko sa platili zálohové platby. 

  Realizovali sa najpotrebnejšie výdavky k zabezpečeniu riadneho chodu obce. 

Becse O. – je potešujúce, že príjmová časť je 5 mil. Sk a výdavková časť okolo l,6 mil. Sk. 

Becse N. – výdavky bežného rozpočtu riad. 27 – plán. 20 tis. Sk a vyčerpaných 67 tis. Sk. 

Prednosta – položka údržby – pri zmene rozpočtu bude oveľa vyššie číslo. Dávali sa do  

                   poriadku priestory po bývalom Admirál-clube v dome služieb a zdravotné stredisko.  

                  Ak obec tieto priestory prenajala, musela priestory dať do poriadku.  

P. starosta – už pri schvaľovaní rozpočtu suma 20 tis. Sk na údržbu obecného majetku bola 

                    nereálna. Nakoľko viacej dotazov a pripomienok k predloženej správe neodznelo, 

                    p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

3. Správa o výsledku hospodárenia a činnosti škôl, školských a predškolských zariadení 

za rok 2003. 

             - priložené k zápisnici 

            Predkladajú: riaditelia ZŠ a OcÚ  

P. starosta – privítal predstaviteľov inštitúcií. 



         Otvoril diskusiu. 

Becse O. – doporučil bod XII. uznesenia prejednať v rámci tohto bodu. 

P. starosta – na internete sú zverejnené normatívy, ktoré boli doručené poslancom. 

          Pri porovnaní prepočtu normatívov na tento rok s minulým rokom celkove obci  

                     bude chýbať na prevádzkovanie škôl a školských zariadení l,9 mil. Sk. 

          Budúci týždeň bude pracovná porada v Nitre za účelom zosúladenia stanovísk. 

                     Budú sa musieť vyrovnávať niektoré disproporcie pri prerozdeľovaní. 

          ZMOS bude prijímať nepríjemné opatrenia. 75O,- Sk na žiaka má dostať škola na 

investície. Na krúžkovú činnosť bude štát prispievať 300,- Sk na žiaka. 

Je zásada, že tento rok musí školstvo dostať 95% z minulého rozpočtu. Pokiaľ by sa napočítalo 

z upraveného rozpočtu, potom by sa školstvo zmestilo do normatívov. Ale MŠ SR nevedelo 

povedať, z čoho sa bude 95% napočítavať. 

V marci na OZ – dúfa, že obec dovtedy dostane konkrétne čísla na úseku školstva, čo by sa 

malo zapracovať do zmeny rozpočtu. 

Ing. Miškovič – neuhradené faktúry – ako a z čoho budú uhradené. ZŠ s VJM – 420 tis. Sk 

                           príjem z Phare – na čo boli fin. prostriedky použité. 

P. Bryndzová – úhrada faktúr – MŠ – vykonané revízie kotolní – vyplatené v r. 2004, údržba 

odtokového potrubia, dohoda s p. Patakym o platbe v r. 2004.  

CVČ – revízia hasiacich prístrojov a telefón 

ZŠ - % fakturuje ZŠ obci – spotreba el. energie. Požiadal sa KÚ v rámci odlženia o dotáciu na 

úhradu týchto faktúr. 

Čo bolo nutné na prevádzku škôl, sa uhradilo z rozpočtu obce na rok 2004. 

P. prednosta – revízie boli potrebné z dôvodu bezpečnosti chodu zariadení. 

P. Dibusz – k Phare – bol zostavený zoznam potrebných vecí, kompletný PC a premietací stroj, 

                                    celý zoznam bol zahrnutý do inventúry ZŠ s VJM. 

 Pretože viacej pripomienok a dotazov zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

4. Transféry a dotácie z rozpočtu obce pre miestne spoločenské organizácie a združenia  

v roku 2004 a správa hlavnej kontrolórky o použití poskytnutých dotácií pre športové 

kluby v roku 2003. 

- fotokópie žiadostí priložené k zápisnici 

P. starosta – privítal zástupcov jednotlivých združení. 

Ing. Miškovič – frakcia SMK -  prekročenie dotácie SC o 30 tis. Sk – návrh o zníženie na tento  

                          rok, ako sa to mohlo stať. 

P. starosta – informačný skrat pri čerpaní dotácie po 30 tis. Sk. Pravdepodobne sa to stalo  

                    z dôvodu, že poistné autobusu platila priamo obec a pri čerpaní dotácie sa  to  

                    nepremietlo do čerpania dotácie. Nebol to žiadny úmysel a sprísni sa sledovanie  

                    čerpania týchto dotácií. 

                    Buď vráti SC fin. prostriedky obci, alebo sa kráti tento rok, alebo OZ uzná ako  

                    dotáciu naviac. 

Gál T. – športová komisia doporučuje tento rok krátiť dotáciu SC o túto čiastku. 

Ing. Miškovič – navrhol čiastky jednotlivým  združeniam s tým, že návrh na dotáciu pre ŠŠK  

                          CVČ, SC a Karate club prednesie p. Gál – predseda komisie športu. 

     Civiliz. choroby – morálne doporučil podporiť, podať konkrétny návrh na     

                           požiadavky. Pokúsia sa nájsť fin. prostr. na podporu tohto združenia. 

Becse O. – klub dostal priestory v kult. dome. Na frakcii SMK sa dohodlo, že keď budú  

                  potrebovať na zájazd napr. autobus, na základe konkrétnej požiadavky by sa im tento  

                  poskytol v primeranej cene. 

                  Taktiež bolo konštatované, že je dobré, že v obci sa rozmáha počet obč. združení,  



                   ktoré sa zaoberajú deťmi a mládežou a propagujú dobré meno obce. 

Gál T. – šport. komisia zasadala viackrát, nakoľko sa vyskytli problémy.  Po dlhšom jednaní sa     

               kluby dohodli a komisia navrhuje pre ŠŠK CVČ schváliť dotáciu vo výške 300 tis. Sk,  

               pre SC vo výške 365 tis. Sk s tým, že sa im odpočíta suma o ktorú prekročili čerpanie  

               dotácie v roku 2003 a pre Karate club 35 tis. Sk. 

               Teší sa, že sa kluby dohodli na zasadnutí a zaželal šport. klubom veľa športových  

                úspechov. 

Ing. Ferenczová – upozornila OZ že v zmysle predpisov Ministerstva financií SR, obec môže  

                              poskytnúť finančnú dotáciu  len takému obč. združeniu, ktoré má sídlo  

                              v obci. 

Zástupca Zväzu chovateľov oznámil, že má sídlo v Nesvadoch. 

Prednosta OcÚ – požiadal zástupcov prítomných združení, aby mu doručili zriaďovacie listiny 

Petrík Marek, zástupca lukostreleckého klubu poďakoval poslancom za schválenie dotácie. 

Starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za 

 

5. Rôzne: 

 

- Őszi Gabriel – žiadosť o odpredaj nehnuteľnosti 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje nehnuteľnosť predať žiadateľovi minim. 

                          za 800 tis. Sk s tým, že náklady s ocenením a geoplán bude hradiť žiadateľ. 

- frakcia SMK nedoporučuje odpredať ale ponúknuť iné možnosti na zriadenie   

   predajne stavebnín , buď ponúknuť areál pekárne alebo priestory za  

   Lestrou. 

P. starosta – osobný názor – keby JRD zaplatilo 380 tis. Sk, teraz nie je o čom jednať. 

          Pokiaľ si obec ponechá budovu, je potrebné vyčleniť na údržbu min. 500 tis. Sk 

aby sa budova mohla prenajať. O rok o dva bude budova ešte v horšom stave. Nerád majetok 

obce predáva. Osobne bol rád, že sa našiel kupec. Možno by bolo vhodné vyhlásiť, že je budova 

na predaj. Budova je v dezolátnom stave, čo mohli poslanci vidieť na tvári miesta. 

Őszi G. – od roku 1992 sa zaoberá predajom stavebnín. Má 6 predajní.  Chcel by rozšíriť sieť 

predajní – priblížiť sa spotrebiteľovi /vyjsť mu v ústrety/. Tento priestor v Nesvadoch je na 

výhodnom mieste – pri hlavnej ceste. Nemusí nehnuteľnosť kúpiť, môže aj prenajať. Kúpiť 

z dôvodu, že chce investovať a nie málo a dnes už investuje každý do vlastného majetku. 

P. starosta – opýtal sa, koľko by bol ochotný za nehnuteľnosť dať, alebo či je ochotný  

                     nehnuteľnosť aj prenajať.  

Őszi G. – záleží od znaleckého ocenenia, nezaujíma ho ani tak budova, ako priestranstvo. 

P. starosta – došlo k nejasným vyjadreniam, predpokladá, že dnes žiadosť schválená nebude, 

                     ale taktiež nedoporučil uzavrieť možnosti ďalších jednaní o žiadosti. 

Őszi – doporučil kompenzovať ním opravenú budovu nájomným na dlhší čas. 

P. starosta – teraz sa o tom objektívne nedá dohodnúť, nech vypracuje vlastný návrh,  

                    a poslancom doporučil,  aby si opäť prezreli budovu. 

Becse O. – poslanci sú toho názoru, že v obci je potrebná predajňa stavebnín a v blízkej  

                  budúcnosti na základe dohody obidvoch strán je možné predostrieť konkrétny návrh  

                  OZ na schválenie. 

P. starosta – doporučuje brať na vedomie žiadosť. 

Becse – doporučil pozvať p. Ősziho na zasadnutie komisie poľnohospod. a podnikat. aktivít za  

              účelom prejednania žiadosti. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



P. starosta v zmysle prijatej zásady OZ po dvoch hodinách rokovania vyhlásil 10-minutovú 

prestávku. 

 

- Barkóci Michal – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- fotokópia žiadosti priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič– frakcia SMK doporučuje prenajať za 250,- Sk/m2/rok na ďalších 5 rokov. 

 

Pretože iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu Ing. Miškoviča. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Rozpočet na dovybavenie ŠH a riešenie pracovných síl 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – doporučil riešiť tak, že odsúhlasené výdavky sa zapracujú do príjmovej časti  

                     rozpočtu pri I. zmene a to zvýšenie príjmov ŠH. 

Ing. Miškovič – frakcia SMK doporučuje súhlasiť s čerpaním priebežne podľa príjmov ŠH. 

  Upratovačky ano, internet, telefónna ústredňa, TV na izby – dodržať poradie  

                        podľa predloženého návrhu uznesenia. 

Haris Z. – komisia poľnohosp. doporučuje schváliť predložený návrh. 

P. starosta – s Ferplastom došlo k dohode na nájomnom za 38 tis. Sk mesačne za 4 izby. 

                     Tento príjem by kryl aj výdavky spojené s dovybavením ŠH. 

           Dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Rozpočet na údržbu nebytových priestorov na prízemí domu služieb 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – pri výmene strechy došlo k zatekaniu a bolo nájomcom sľúbené, že obec vykoná 

          údržbárske práce. P. Šuba po previerke predložil návrh  výšky nákladov, 

                     ktoré nám vykryjú príjmy z nájomného.  

                     Požiadal poslancov o schválenie s tým, že pri zmene rozpočtu bude tento rozpočet 

                     zapracovaný do výdavkovej časti rozpočtu obce. 

Ing. Miškovič – frakcia SMK doporučuje schváliť z dôvodu, že je potrebné zabezpečiť  

                           podmienky na prevádzkovanie jednotiek. 

Molnár Z. – keďže murári z VPS boli prepustení, kto to bude pre obec tieto práce realizovať.  

P. starosta – ide hlavne o natieračské práce na čo VPS má pracovníkov, v prípade, že obec bude  

                    potrebovať murársku čatu, títo budú opäť prijatí. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Návrh na zakúpenie kopírovacieho stroja 

- priložený k zápisnici 

Ing. Miškovič – doporučuje zakúpiť nový kopírovací stroj a uvoľnený kopírovací stroj presunúť  

                          do knižnice. 

P. prednosta – opravený bude presunutý do MKS, kde starý vyhovuje potrebám knižnice. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Informácia o akciách obce na ktoré sa môžu žiadať finančné prostriedky z fondov EÚ  

     a ŠFRV 

     - priložená k zápisnici 

P. starosta – urobil analýzu celého systému poskytovania dotácií, ktorá je poslancom 

                     predložená. 



K tomuto je potrebné pripraviť dokumentáciu investičných stavieb, t.j. projekty. Z tohto titulu 

sa urobil prehľad o projektovej pripravenosti. 

Jeden projekt bol predbežne objednaný – ZŠ-rekonštrukcia strechy – do 50 tis. Sk. 

Je na poslancoch, ktoré projekty budú realizované. Na úkor investičnej činnosti obce v tomto 

roku doporučil zabezpečiť projekty, ktoré sú podmienkou poskytnutia dotácií z fondov EÚ. 

Doporučil refundované fin. prostriedky, ktoré obec má obdržať za rekonštrukciu elektrických 

rozvodov v miestnej časti Aňala a Stará Gúta z ministerstva vo výške 600 tis. Sk použiť na 

objednanie projektov. 

Projekty na kanalizáciu je projektantka ochotná zhotoviť za 250 tis. Sk. 

Ing. Takács – kom. výstavby a frakcia SMK vzhľadom na dôležitosť projektov pri uplatňovaní 

                       žiadostí z fondov EÚ doporučuje schváliť s upraveným poradím. 

P. starosta – rekonštrukciu strechy MŠ Hurbanova doporučil nechať naposledy – záleží od  

                    demografického vývoja v obci, či MŠ bude v budúcnosti prevádzkovaná. Súhlasí  

                    s poradím. 

Ing. Takács – sa opýtal, na ktoré akcie budú pýtané fin. prostriedky.  

P. starosta - na základnú  infraštruktúru už je zverejnená výzva na podanie žiadostí. 

Technicky nie je doriešená otázka internetizácie káblovej siete.  

P. prednosta – p. Fečo – konateľ firmy Termosat plánuje vo dvoch mestách na východe SR 

  vybudovať sieť s internetovým pripojením a s možnosťou telefonizácie,  

                        preverí možnosti. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Podmienky volebnej kampane v miestnom rozhlase a NTV  z príležitosti konania   

      prezidentských volieb a referenda 

      - priložené k zápisnici 

P. starosta – volebná kampaň je povolená aj v miestnych médiách a preto je predložený návrh. 

                     Pre jedného kandidáta doporučil 5 minút v MR. 

Ing. Miškovič – v bode 2. stanoviť v MR 5 minút, 300,- Sk za vysielanie v MR  a 500,- Sk         

                           v MKS. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Informácia starostu obce Nesvady vo veci finančného vykrytia školstva  

            v obci Nesvady pre rok 2004  

            - priložená k zápisnici 

P. starosta – do najbližšieho zastupiteľstva predloží konkrétny materiál. Budú musieť byť prijaté  

                     konkrétne opatrenia na dodržanie normatívov. 

Ing. Miškovič – do doby nevyjasnenia financovania škôl doporučil uložiť riaditeľom, aby  

                           výdavky vynakladali len na nevyhnutne potrebné veci. 

P. starosta – konštatoval, že sa vyplácajú len mzdy a náklady na energie. 

P. starosta – informoval aj o stave financovania opatrovat. služby – kde štát ukrátil obce 

                     o výšku odvodov do fondov. Tento rok bude aj z hľadiska samosprávy bojovný. 

P. prednosta – opatrovateľom bude treba zdôvodniť, ako budú nedostatky vykryté. 

P. starosta – štát núti obce, aby prehodnocovali opatrovateľskú službu. Tento rok obec musí  

                    maximálne hľadať zdroje príjmov, aby sme plne mohli vykryť náklady na už  

                    vydané rozhodnutia v opatrovateľskej službe.. 

Hlasovanie: všetci za 

 

 

 

 



6.  Rozprava a interpelácia poslancov.         
  

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

P. prednosta – informoval o prezidentských voľbách v obci Nesvady- 4 volebné okrsky, 

  polit. strany majú delegovať členov do volebných komisií. Voľby 3.4.2004 ráno 

od 7.00 do 22.00 hod. Referendum bude v tých istých budovách ale v iných miestnostiach. 

Stály voličský zoznam je k dispozícii na OcÚ. Počet voličov 4 055. 

Ing. Miškovič – návrh na výmenu televíznych programov s obcou Imeľ 

- MR- relácia ohľadom túlavých psov. 

P. starosta – preverí sa, prejedná sa s Imeľom. 

                  - Hľadal sa majiteľ psa, ktorý pohrýzol chlapca za účelom vyšetrenia psa. 

Gál T. – 7. 2. 2004 sa ukustočnila súťaž mladých futbalistov – Tvrdošovce, Veľký Kýr..... Náš  

               klub vyhral. 

               Poďakoval sa za poskytnutie športovej haly k tomuto účelu ako aj sponzorom 

               za podporu tejto súťaže. 

Dudák F. – v januári – predané stav. pozemky – či sú ďalšie žiadosti, kedy budú vymerané 

                -  či obec môže ovplyvniť, koľko vody je v Nitre 

P. starosta – v zmysle uznesenia bolo objednané vymeranie, bude 8 a 3 parcely. Prejedná sa 

                     na marcovom zasadnutí. Objednaný geometrický  plán. 

                  -  Nitra – viackrát obec žiadala od Povodia Dunaja oživenie – riešiť možné  

                     zdvihnutím zábrany pri Nových Zámkoch, prerobenie prietoku by však stálo cca  

                    15 mil. Sk. Opäť môžeme požiadať Ministerstvo ŽP o prešetrenie žiadosti. 

Mládenczová I.  – Budovateľská – pred p. Uhrinom nebezpečný výtlk-potreba opraviť. 

P. starosta – s opravou MK obec počíta každú jar. 

Németh J. – najhoršia cesta na križovatke Pettemská a Hradná. Veľmi nebezpečné výtlky. 

P. starosta – bol by potrebný nový koberec. Pokiaľ by sa podarilo dokončiť v obci kanalizáciu, 

          dovtedy doporučil len opraviť a potom sa až zaoberať s novým  položením asfaltu.     

                     Na porade OP dostane za úlohu urobiť monitoring v obci za účelom potreby  

                     opravy MK. 

Becse O. – 14. marec – informoval občanov o akcii SMK, Csemadok, ZŠ s VJM usporiada  

                   slávnostný program a sviečkový – fakľový pochod obcou. 

P. prednosta – dražba na predaj Daewoo- Espero – streda o 16.00 hod. 

- pokračovanie MOP na 5 mesiacov pre 50-60 občanov. Zmluvy podpísané  

      s úradom práce, za čo dostanú aktivačný príspevok, ale musí 10 hodín  

      týždenne odrobiť pre obec vo verejnom záujme. 

Gál T. – ihrisko v areáli školy dať do poriadku, aby mohli využívať žiaci. – Potreba  

              zvalcovania povrchu. 

P. starosta – nie je problém. 

– na pracovnej porade sa rozdajú úlohy. 

 

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, opýtal sa návrhovej  

komisie, či má dodatky k uzneseniu z dnešného OZ. 

Komisia k uzneseniu nemala ďalšie dodatky. 

P. starosta - oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá a považuje  

                    uznesenie zo 17. zasadnutia OZ za schválené. 

 

 

 

 



Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 17/2004 

zo dňa 26. 2. 2004. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e  

     správu o kontrole plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  v prednesenom znení, 

 

B/ s ú h l a s í    

     so žiadosťou Ing. Žaluda vo veci zaplatenia kúpnej ceny za nehnuteľnosti v obci Bajč  

     /administratívna budova + pozemky/ do termínu 30. 3. 2004, 

C/ u r č u j e 

     novú výkričnú cenu na predaj osobného vozidla DAEWOO Espero na 80 000,- Sk s tým, 

     že dražba sa vykoná do 5. marca 2004, 

D/ v o l í   do komisie pre vyjednávanie zámeny časti katastra obce Nesvady a Imeľ nasledovné osoby  

     Haris Zoltán-poslanec OZ, Ing. Miškovič Juraj-poslanec OZ, Šuba Ondrej-pracovník obce, 

     JUDr. Haris Jozef-starosta obce.  Komisia nemá právo prijímať záväzné stanovisko obce. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a    v e d o m i e   

informáciu o čerpaní rozpočtu obce k 31. 1. 2004 v predloženom znení. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

správu o hospodárení na úseku  školstva v obci Nesvady za rok 2003 v predloženom znení. 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     správu hlavnej kontrolórky obce Nesvady o použití poskytnutých dotácií v roku 2003 pre športové  

     kluby v obci Nesvady v predloženom znení, 

B/  s ú h l a s í    

      s prerozdelením dotácií z rozpočtu obce pre miestne spoločenské organizácie a združenia takto: 

      ŠŠK CVČ Nesvady – Imeľ  300 000,- Sk 

      Sport club Nesvady   365 000,- Sk 

      Karate club Nesvady    35 000,- Sk 

      MO Csemadok Nesvady    68 000,- Sk 

      MZ YMCA Nesvady    37 400,- Sk 

      MO Chovateľov  poštových holubov 20 000,- Sk 

      Lukostrel. klub „BA“ Nesvady-Imeľ  10 000,- Sk 

      ZO Slov. zväzu chovateľov       5 000,- Sk, 

C/ u k l a d á   účtovníčke obce prečerpané prostriedky schválenej dotácie z rozpočtu obce na rok  

      2003 pre Sport club Nesvady vo výške 30 519,- Sk kompenzovať z dotácie schválenej pre Sport  

      club Nesvady na rok  2004. 

          Termín: marec 2004 

 

 



V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     žiadosť Őszi Gabriela, Ul. Vtáčej záhrady 20, Komárno časť Nová Stráž o odpredaj nehnuteľností       

     z majetku obce, 

B/ p o v e r u j e   komisiu poľnohospodárstva, miestneho rozvoja a podnikateľských aktivít vykonať 

     jednanie s p. Őszi Gabrielom za účelom doriešenia umiestnenia predajne stavebnín v obci Nesvady. 

        Termín: mesiac marec 2004 

 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s predĺžením nájomnej zmluvy č. 25/2002 – prenájom nebytových priestorov na ul. Novozámocká č. 9 

Nesvady pre nájomcu Michal Barkóci- A.B., Horná č. 44 Nesvady. Nájomné stanovuje vo výške 250,- 

Sk/m2/rok. Doba prenájmu sa stanovuje na 5 rokov. 

           

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ sú h l a s í   

1. so zriadením dvoch pracovísk na 50% úväzok v pružnej pracovnej dobe dňom 1. 3. 2004 

    s pracovným zaradením – pokojská v kapitole rozpočtu Športhotel 

2. so zvýšením rozpočtu na rozpočtovej kapitole Športhotel nasledovne: 

     1. mzdové náklady pre pokojské   + 53 000,- Sk 

- výdavky na budovy a objekty a to: 

2. internetové spojenie- on line ubyt.systém   + 33 772,- Sk 

3. inštalácia a dostavba telefónnej ústredne   + 40 805,- Sk 

     4. vybavenie izieb a doplnkového elektron.prísluš. + 48 770,- Sk 

5. vybavenosť hotela hygien. príslušenstvom  + 14 822,- Sk 

6. vybavenosť izieb hotelovým príslušenstvom + 19 621,- Sk, 

B/ u k l a d á   prednostovi obecného úradu zapracovať zmeny uvedené v bode 2. tohto uznesenia do 

     prvej zmeny rozpočtu na rok 2004 s tým, že výdavky budú premietnuté do príjmovej časti rozpočtu  

     ako zvýšenie príjmov v časti Športhotel - tržby. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

s rozpočtom údržby nebytových priestorov na ul. Športová 7 Nesvady, ktoré je potrebné vykonať 

následkom poškodení počas výstavby 8 b.j. nad uvedeným zariadením vo výške 78 300,- Sk. Práce budú 

vykonané organizáciou VPS Nesvady. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s nákupom digitálneho kopírovacieho stroja Panasonic DP 151 OP so zabudovaným tlačovým modulom 

vo výške do 60 tis. Sk pre potreby OcÚ Nesvady. 

 

 

 



X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     správu o možnostiach čerpania finančných prostriedkov z fondov EÚ, 

B/ s ú h l a s í   s prefinancovaním  projektovej a rozpočtovej dokumentácie na nasledovné akcie: 

     a/ Projekty odsúhlasené v roku 2003: 

1. Územný plán obce      100 tis. Sk 

2. Rekonštrukcia MK – Obchodná, Mlynská   224 tis. Sk 

3. Dostavba domu opatrovateľskej služby     75 tis. Sk 

4. Dom ľudových tradícií       24 tis. Sk 

5. Rozšírenie technológie ČOV       60 tis. Sk 

6. Polohopis a výškopis obce     200 tis. Sk 

     b/ Nové projekty na realizáciu v roku 2004:  

1. Projekt dokončenia obecnej kanalizácie – 17 km  250 tis. Sk 

2. Autobusová zastávka – Námestie Slobody   100 tis. Sk 

3. Základná škola – školský byt       15 tis. Sk 

4. Základná škola – výmena okien, rekonštrukcia strechy,  100 tis. Sk 

       výmena podláh a zateplenie budovy   

5. Infraštruktúra – ul. Vinohradnícka /MK, plyn, voda, elektrina/   50 tis. Sk 

6. MŠ Sládkovičova – rekonštrukcia strechy,      40 tis. Sk 

       zateplenie budovy a výmena okien 

7. MŠ Hurbanova – rekonštrukcia strechy      30 tis. Sk 

8. Školská družina – rekonštrukcia strechy      30 tis. Sk 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

podmienky volebnej kampane pre voľbu prezidenta SR  v dňoch 3. 4. 2004 príp. druhé kolo  

17. 4. 2004 v podmienkach obce Nesvady v predloženom znení. 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu starostu obce Nesvady vo veci finančného vykrytia školstva v obci Nesvady 

pre rok 2004. 

           

 P. starosta na záver poďakoval všetkým poslancom za účasť a ukončil 17. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

      Mgr. Holková Gizela 

      Gál Tibor 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


